
 
 
 
 

Cao BP RR 2023: het vervolg 
De cao is klaar. Er zijn inmiddels verschillende werkgroepen aan 
het werk. Op 20 maart wordt de cao formeel ondertekend en is er 
ook een voortgangsoverleg met de BP-directie. Wat is jouw input?  

De cao BP is klaar 

Nu pas zou je kunnen vragen? Nee dat is al een tijdje zo. Nadat de deal mede door de 
grote betrokkenheid van de vakbondsleden, door jou dus, tot stand is gekomen is de 
cao-tekst aangepast aan het cao-akkoord. Dan is de cao op zichzelf klaar. Het nakomen 
van de afspraken is de volgende stap. Hier kom ik nog op terug. 

Werkgroepen 

In het cao-akkoord zijn verschillende werkgroepen afgesproken. Die zijn al ingesteld en 
druk in de weer er wat van te maken. Belangrijk werk om voor het BP-personeel 
resultaat te halen op het gebied van veiligheid, bezetting, opleidingen en generatiepact. 
Wij hopen daar op 20 maart een eerste terugkoppeling van te krijgen. 

Met de CNV-kadergroep hebben we voorzichtig vooruit gekeken. De werkgroepen zullen 
zeer waarschijnlijk keuzen moeten maken om focus te houden op resultaat. Er zullen 
ongetwijfeld werkgroep overlappende items te voorschijn komen. Wij denken er over om 
een ‘verbindingsofficier’ in te gaan stellen om de verschillende lijnen op elkaar 
aangesloten te houden. 

Wat merk/lees/hoor/zie jij al iets van die werkgroepen? 

Voortgangsoverleg met BP-directie  

Maandag 20 maart komen bonden en BP-directie weer bij elkaar. Om een formele 
handtekening onder de nieuwste cao te zetten, maar ook om elkaar bij te praten over de 
voortgang van het bedrijf na de laatste actiedag. Eigenlijk ‘hoe gaat het ermee?’. Er is 
voldoende te bespreken denken wij. Wat is de algehele stand van zaken; er zijn toch 
weer een paar veiligheidsdingetjes geweest. Natuurlijk de werkgroepen zoals hiervoor 
ook al is aangegeven en is daaruit nog te verwachten dat het effect heeft op de cao? Hoe 
gaat het met de communicatie; top-down en bottom-up? En wat is jouw ervaring? 

Wat is jouw input? 

Je begrijpt het wel, best wel punten om te bespreken. Maar wat is jouw punt? Wat is 
jouw ervaring? Waarop zou jij een antwoord op willen hebben? Of waaraan zou jij graag 
zien dat er wat wordt verbeterd? Welke vraag zou jij via ons willen stellen? M.a.w. wat is 
jouw input? Als je vragen of gespreksonderwerpen hebt, reply dan op deze mailing of 
meldt het een van de vier kaderleden, de CNV-Ambassadeur, als je die tegen het lijf 
loopt. 

Wij zien jouw reactie graag in onze mailbox. 
Wil je liever persoonlijk contact? Bel ons dan gewoon op. 
 
 
CNV Ambassadeurs BP: Erik Batenburg, Hans Parlevliet, Wesley de Blok, Vince de Hoog, 
Bestuurders CNV Vakmensen: 
Johann Honders (06 30205136) en 
Jaap Bosma (06 51602030) 
 


